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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért nem jut pénz nyertes a iskolaberuházási pályázatokra?” címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági
miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Pest Megye Önkormányzata a KMOP-4 .6 .1/8-2 jelű pályázati felhívásra fenntartóként több
közoktatási vonatkozásában nyújtott be pályázatot . Közülük a váci Simon Antal Általáno s
Iskola, Diákotthon, Gyermekotthon és Pedagógiai Szakszolgálat különösen maga s
színvonalúra (80,25 pontra) értékelt pályázata ellenére mégsem kaphatott támogatást a
fejlesztések megvalósításához. A tartalmi indoklás szerint a támogathatósági ponthatárt elérő ,
illetve meghaladó pályázatok rangsor alapján kerülnek kiválasztásra a rendelkezésre áll ó
összeg erejéig.
Pest Megye Önkormányzata megdöbbenéssel értesült arról, hogy bár a minimáli s
támogathatósági ponthatárt jóval meghaladó pályázatot nyújtott be, mégsem jutott egy fillér
sem a tervezett iskola-beruházás megvalósítására . Az elért pontszámok és a nyertesek szám a
közötti feltűnő aránytalanság felveti annak lehetőségét, hogy az NFÜ nincs a megfelelő
szakértelem birtokában a pályázati kiírások tartalmának meghatározásakor .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, szíveskedjék választ adni arra, hogy mi az oka annak, hogy a minimáli s
támogathatósági ponthatárt jóval meghaladó pályázatok sem részesülhetnek anyag i
támogatásban?

Várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 .december 17 .

Dr, zűcs ajos
orszá yűlési épviselő
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